



Statistics
Canada

Statistique
Canada

FILE COPY
DO NOT REMOVE

Price: Canada, \$1.50, \$15.00 a year
Other Countries, \$1.80, \$18.00 a year

Prix: Canada, \$1.50, \$15.00 par année
Autres pays, \$1.80, \$18.00 par année

PRODUCTION AND SALES OF PHONOGRAPH RECORDS AND PRE-RECORDED TAPES IN CANADA

PRODUCTION ET VENTES DE DISQUES DE PHONOGRAPHE ET RUBANS PRÉ-ENREGISTRÉS AU CANADA

MARCH 1980

MARS 1980

Table 1

Tableau 1

Net shipments means gross shipments less returns and exchanges. Inter-company reporting duplication has been eliminated. Net shipments do not include shipments to "radio stations" and "reviewer's samples", "promotional records and promotional pre-recorded tapes" and "transcription records".

Livraisons nettes veut dire livraisons brutes moins les retours et les échanges. La répétition par les succursales d'une même société a été éliminée. Les livraisons nettes ne comprennent pas les livraisons aux postes de radio, aux critiques et livraisons de disques et de rubans pré-enregistrés pour fins publicitaires et livraisons à d'autres entreprises "VTR".

Table 2

Tableau 2

Net value of sales means gross sales less returns and exchanges. Distributors net selling price is that price which the distributor invoices the dealer or retailer (i.e., the wholesale price to retailers net of sales taxes, excise taxes, excise duties and taxes, outward transportation charges, sales discounts and allowances).

Valeur nette des ventes veut dire ventes brutes moins les retours et les échanges. Prix net de vente des distributeurs veut dire prix facturé par le distributeur ou au détaillant (prix de gros au détaillant, sans les taxes de vente, les droits et taxes d'accise, les frais d'enlèvement, les escomptes et bonifications sur les ventes).

Note: Atlantic provinces: Newfoundland, Prince Edward Island, Nova Scotia and New Brunswick. Quebec and Eastern Ontario: includes the Ottawa Valley and Eastern Ontario as far west as Kingston. Central Ontario: excludes Eastern Ontario, the Ottawa Valley and Lakehead Ontario, i.e., the Northwestern part of Ontario as far east as Thunder Bay.

Note: Provinces de l'Atlantique: Terre-Neuve, Île-du-Prince-Édouard, Nouvelle-Écosse et Nouveau-Brunswick. Québec et l'Est de l'Ontario: y compris la vallée de l'Outaouais et l'Est de l'Ontario à l'ouest jusqu'à Kingston. Ontario Central sauf de l'Est de l'Ontario, la vallée de l'Outaouais et la Tête des Grands Lacs, en Ontario, c.-à-d., la partie nord-ouest de l'Ontario s'étendant jusqu'à Thunder Bay à l'est.

Non-distributed: includes broadcast sales, custom sales, delete sales, etc.

Non-répartis: y compris ventes pour radiodiffusion, ventes sur commande spéciale, ventes de liquidation, etc.

Manufacturing and Primary Industries Division

Division des Industries manufacturières et primaires

May 1980
5-3305-783

Mai 1980
5-3305-783

TABLE 1. Production and Net Shipments of Phonograph Records and Pre-recorded Tapes in Canada, by Size and Type

TABLEAU 1. Production et livraisons nettes de disques de phonographe et de rubans pré-enregistrés au Canada, suivant la dimension et le genre

	Production		Net shipments	
			Livraisons nettes	
	March	Year-to-date	March	Year-to-date
	Mars	Total cumulatif	Mars	Total cumulatif
	units(l) - unités(l)			
Phonograph records - Disques de phonographe:				
7" size (all speeds) - Grandeur 7" (toutes vitesses)	2,165,484	5,792,169 ^r	1,373,186	3,706,882 ^r
12" size (all speeds) - Grandeur 12" (toutes vitesses)	5,356,491	12,039,696 ^r	4,357,873	10,030,414 ^r
TOTAL	7,521,975	17,831,865^r	5,731,059	13,737,296^r
Pre-recorded tapes - Rubans pré-enregistrés:				
Cartridges - 8-track - Cartouches - 8 pistes	710,161	1,665,259	680,439	1,271,882
Cassettes	963,108	2,065,043	834,641	1,778,085
TOTAL	1,673,269	3,730,302	1,515,080	3,049,967



(1) In the January and February 1980 issues of this publication, the unit of measure is incorrect. It should be "units".
 (1) Dans cette publication pour les mois de janvier et février 1980, l'unité de mesure est incorrecte. Elle doit être "unités".
^r revised figures.
^r nombres rectifiés.

TABLE 2. Net Value of Sales (Distributors Net Selling Price) of Domestic Phonograph Records and Pre-recorded Tapes in Canada, by Area, etc.

TABLEAU 2. Valeur nette des ventes (prix de vente nette du distributeur) de phonographe et rubans pré-enregistrés au Canada, par région, etc.

	Phonograph records		Pre-recorded tapes	
	Disques de phonographe		Rubans pré-enregistré	
	March	Year-to-date	March	Year-to-date
	Mars	Total cumulatif	Mars	Total cumulatif
	dollars(l)			
Atlantic provinces - Provinces de l'Atlantique	384,132	1,065,983	134,097	304,909
Quebec and Eastern Ontario - Québec et l'Est de l'Ontario	3,549,531	11,241,417	487,314	1,495,224
Central Ontario - Ontario Central	6,482,258	16,660,411 ^r	1,659,574	4,070,667
Lakehead Ontario, Manitoba and Saskatchewan - Tête des Grands Lacs de l'Ontario, Manitoba et Saskatchewan	1,403,627	2,925,975	719,848	1,437,269
Alberta	1,968,461	4,627,114 ^r	569,498	1,371,408 ^r
British Columbia - Colombie-Britannique	2,069,521	5,200,623 ^r	587,110	1,581,511 ^r
Non-distributed - Non-répartis	1,081,321	1,055,938	793,608	474,173
TOTAL	16,938,851	42,777,461^r	4,951,049	10,735,161

(1) In the January and February 1980 issues of this publication the unit of measure is incorrect. It should be "dollars".
 (1) Dans cette publication pour les mois de janvier et février 1980 l'unité de mesure est incorrecte. Elle doit être "dollars".
^r revised figures.
^r nombres rectifiés.